
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 211024 kl. 19 - 21. 
 

1. Siden sidst 

15 minutter 
Formål: Vidensdeling. 

- Personalets dag 

En stor og varm tak til skolebestyrelsen fra hele 

personalet på Stubbæk Skole for en fantastisk 

Personalets dag. Tak for de fine ord, den flotte 

blomst og alt det lækre mad. Vi føler os 

privilegerede over at have jer i vores bestyrelse.   

- Emneugen og motionsdagen 

Emneugen forløb rigtig godt og stort set alle elever 

havde en god uge med anderledes undervisning. 

Motionsdagen foregik i år i Hostrup Krat, hvor 

temaet var Mud-Race for 4.-9. kl. og gåtur i 

skoven for de mindste. Masser af glade børn og 

gode tilbagemeldinger, selvom det var noget nyt 

og mere grænseoverskridende end ellers. Forældre 

og bedsteforældre melder også tilbage om et godt 

arrangement. 

- Vores data for 2024 er lige blevet  tilgængelig 

Fremlæggelse af udvalgte data for Stubbæk Skole. 

Et obs. punkt er læsning. Ligesom 

landsgennemsnittet går vi også tilbage i antallet af 

gode læsere. 

De øvrige tal ser meget gode ud (se bilag). 

- Andet 

 

2. Nyt fra elevråd 

10 minutter 

 

Formål: Præsenterer sig selv. 

 

3. Info punkter 

10 minutter 

Formål: Vidensdeling. 
 

a) Forløb ved ansættelse af ny leder. Ved MHO 

Processen er skudt i gang og ansættelsesudvalget har 
været samlet til første møde, hvor kompetenceprofil er 

blevet udarbejdet til stillingsopslaget. 
b) Tilbagemelding på svømning 

Efter en nærmere drøftelse af tiden til svømning, er det 
blevet besluttet, at vi bibeholder den nuværende tid til 

svømning.  

 



 

4. SFO takster 25-26 

10 minutter 
Formål: Vidensdeling og til udtalelse. 

 

Kommunen efterspørger om vi ønsker at regulere i 

vore SFO takster. Ved MOS 

Vi ser ikke grund til at regulere på vores sfo-takster. 

 
LILLE PAUSE Anne Mette har en kage med.  

5. Fysiske rammer 

 
15 minutter 

  

Formål: Vidensdeling. 

 

- Toiletter indskoling – status pt. 

Processen er sat i gang og snart har vi tre nye toiletter i 

indskolingen. 

- Hjemkundskabslokale – vores strategi 

I 2026 er det planen, at renovering af hjemkundskab 

sættes i gang. 

6.  Vores trafikpolitik 

 
15 minutter 

Formål: Vidensdeling og godkendelse. 

Vi genbesøger vores politik jf. aftale. Se bilag 

Orientering ved Keld om diverse tilretninger i politikken. 

Udkastet ”trimmes” ordmæssigt og bestyrelsen 

godkender det nye udkast. 

7. Til drøftelse 
 

20 minutter 

Formål: Vidensdeling og blive klogere sammen. 

 

a) Klassedeling 25 – 26   b) Klassemiljøer ved os 

Længere drøftelse af hvordan vi deler udvalgte klasser til 

næste skoleår. 

På nogle årgange kan det give mening at lave en 

forskudt deling. 

8. 

 

Punkter til næste gang - Møde næste gang er mandag den 02.12.24 med 

start kl. 18.00 grundet vores julefrokost.  

- Nyt fra dialogmøde 

- Økonomi – budgetforslag 2025 

- Genbesøge politik (næste i rækken) 

- Nyt fra formandsmødet 

 



 

9. Eventuelt Farvel til Anne Mette – desværre. 

 

 

 

 

 
 
 

Vh 

Mette Faudel Dall                                                     Michael Petersen 


